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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΥΚΤΙΟ 

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ                                 Αρ.Πρωτ.: 9641/14-7-2015 

∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 

                              Α ρ ι θ µ. Α π ό φ α σ η ς : 196/2015 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το Πρακτικό  13/2015 της Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  Πάρου  

 

Θ έ µ α: Επιβολή προστίµου στην εταιρεία «KAVALLARIS RESORT ΑΕ» για 

καταπάτηση δηµοτικού χώρου. 

Στην Πάρο σήµερα 26 Ιουνίου 2015 ηµέρα Παρασκευή και ώρα 19.00΄, το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο Πάρου συνήλθε σε δηµόσια συνεδρίαση στο δηµοτικό κτίριο πρώην Ξενοδοχείο 

«ΞΕΝΙΑ» ύστερα από την µε αριθµό πρωτ. 8178/19-06-2015 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του, που δηµοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του ∆ήµου Πάρου και 

επιδόθηκε µε αποδεικτικό στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους και στον ∆ήµαρχο,  σύµφωνα µε τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87), καθώς και στους Προέδρους των 

Συµβουλίων των ∆ηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου σύµφωνα µε την παρ. 8 του 

άρθρου 67 του Ν. 3852/10, για την συζήτηση και λήψη απόφασης στο παρακάτω θέµα της 

ηµερήσιας διάταξης. 

Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε 

νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο 27 µελών παραβρέθηκαν 21 µέλη και ονοµαστικά 

οι: 

Από τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους  

Π α ρ ό ν τ ε ς Α π ό ν τ ε ς 

1. Άγουρος Άγγελος           1. Αντιπαριώτης ∆ηµήτριος 

2. Βλαχογιάννης Χρήστος 2. Γκίκας Νέστωρ 

3. Γκόκας Αλέξιος   3. Καραχάλιος Σταύρος 

4. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα (αποχώρησε 
κατά την συζήτηση του 13

ου
 θέµατος Η.∆.) 

4. Πετρόπουλος Ιωάννης 

5. Καλακώνας Μηνάς (αποχώρησε κατά την 

συζήτηση του 3
ου

 θέµατος Η.∆. σύµφωνα µε τον 

Πίνακα) 

5. Ρούσσος Πέτρος 

6. Λεοντής Μικές  6. Σαρρή – Παπακυρίλλου Θεοδώρα 

7. Λουκής Γεώργιος του ∆ηµ.               

8. Λουκής Γεώργιος του Κων.                 

9. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ  

10. Μαλινδρέτος Χαράλαµπος (αποχώρησε 
κατά την συζήτηση του 12

ου
 θέµατος Η.∆.) 

 

11. Μαρινόπουλος Αθανάσιος  

12. Πατέλης Άγγελος (αποχώρησε κατά την 

συζήτηση του 12
ου

 θέµατος Η.∆.) 
 

13. Πούλιος Γεώργιος  

14. Ραγκούσης Γεώργιος  

15. Ροκονίδας Κωνσταντίνος (αποχώρησε 
κατά την συζήτηση του 3

ου
 θέµατος Η.∆. σύµφωνα 

µε τον Πίνακα) 

 

16. Ρούσσος Βατίστας        

17. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος  

18. Σαρρής Νικόλαος  

19. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος  
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20. Χανιώτη Μαρία (αποχώρησε κατά την 

συζήτηση του 3
ου

 θέµατος Η.∆. σύµφωνα µε τον 

Πίνακα) 

 

21. Χριστόφορος Χρήστος  

Παρών ήταν και ο ∆ήµαρχος Πάρου κ.  Μάρκος Κωβαίος. 

Από τους Προέδρους των Συµβουλίων των ∆ηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου 

παρευρέθει ο Μπαρµπαρίγος Γεώργιος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Νάουσας, η Ρούσσου 

Ειρήνη της Τοπικής Κοινότητας Κώστου και η Τριβυζά Εργίνα Αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής 

Κοινότητας Μάρπησσας. 

Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε ο υπάλληλος του ∆ήµου Πάρου κ. Σπανόπουλος Νικόλαος για 

την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος ύστερα  από 

την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε ως κατωτέρω το 

θέµα ηµερήσιας διάταξης. Επίσης µετά από οµόφωνη συναίνεση τροποποιήθηκε η σειρά των 

θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης και συζητήθηκε το 6
ο
 στην θέση του 3

ου
 τροποποιώντας 

ανάλογα την ηµερήσια διάταξη. 

Θέµα 11
ο
 : Η.∆. 

   
                                                                                 Εισηγητής : κ. Πρόεδρος 

Με την υπ’ αριθµό 110/2015 απόφαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο είχε αποφασίσει οµόφωνα στην 

αναβολή του θέµατος σχετικά µε την επιβολή προστίµου στην επιχείρηση «KAVALLARI 

RESORT S.A.», σε επόµενη συνεδρίαση για να υπάρξει ολοκληρωµένη εισήγηση ως προς το 

είδος, το χρονικό διάστηµα και το χρηµατικό ύψος των παραβάσεων. 

Η ∆/νση Τεχνικών Υπηρεσιών στο υπ’ αριθµό 102/12-06-20105 υπηρεσιακό της σηµείωµα 

αναφέρει τα εξής: «Μετά τις επανειληµµένες προφορικές εντολές σας, να  προσδιορίσω 

εγγράφως το χρονικό διάστηµα και την έκταση των καταλήψεων στο χώρο στάθµευσης “Π. 

Λιβάδι” από την εταιρεία του θέµατος, ώστε η αρµόδια υπηρεσία να ορίσει την οφειλή, σας 

αναφέρω τα παρακάτω: 

• Η υπηρεσία µας δεν έχει καµία αρµοδιότητα αστυνόµευσης των ∆ηµοτικών χώρων στην 

επικράτεια της ν. Πάρου . 

Την ενηµέρωση για τέτοια θέµατα συνήθως οι υπηρεσίες του ∆ήµου την έχουν από τον ή την 

πρόεδρο της κάθε κοινότητας – διαµερίσµατος. 

Στην περίπτωση όµως του θέµατος, η πρόεδρος της ∆.Κ. Μάρπησσας αρνείται αυτή τη 

βοήθεια, γράφοντας βέβαια πολλά έγγραφα για οποιοδήποτε θέµα, πλην του παραπάνω. 

• Από τα αρχεία της υπηρεσίας µας λοιπόν, φαίνεται ότι από τα µέσα του µηνός ∆εκεµβρίου 

έτους 2014 η εν λόγω εταιρεία κατέλαβε χώρο συνολικού εµβαδού 87,08 τ.µ. στο ∆ηµοτικό 

χώρο στάθµευσης στο Π. Λιβάδι για την τοποθέτηση λυόµενου οικίσκου και ράµπας από 

προϊόντα εκσκαφών. 

• Στο τέλος Φεβρουαρίου έτους 2015 ο οικίσκος αποσύρθηκε. ∆ηλαδή από 15/12/2014 έως 

28/02/2015 η εταιρεία καταλάµβανε 87 τ.µ. 

• Μέχρι σήµερα ηµέρα Παρασκευή 12-06-2015 λειτουργεί η ράµπα από προϊόντα εκσκαφών 

εµβαδού 38 τ.µ. 

• Από την ∆/νση Οικονοµικών Υπηρεσιών µου παρέδωσαν σήµερα , την  µε αρ. 39 / 26.11.14 

έκθεση αυτοψίας της Επιτροπής κοινοχρήστων χώρων όπου αναφέρει «αυθαίρετη 

κατάληψη µε οικοδοµικά υλικά  εµβαδού 40 τµ»   

Σύµφωνα µε λεγόµενα περιοίκων & εργαζοµένων σε συνεργεία, επρόκειτο για παλέτες µε 

τούβλα, τα οποία µετέφεραν εντός του εργοταξίου σε σύντοµο χρονικό διάστηµα 2-5 ηµερών. 

Ευελπιστούµε, τα παραπάνω να βοηθούν εσάς και τις αρµόδιες  υπηρεσίες που κοινοποιείται 

το παρόν  για τις περαιτέρω ενέργειες. 

Η Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Μάρπησσας κ. Αντωνοπούλου απέστειλε το υπ’ 

αριθµό 8617/24-6-2015 έγγραφό της στο οποίο εκτός των άλλων αναφέρει την σχετική 

αλληλογραφία που έλαβαν οι υπηρεσίες του ∆ήµου Πάρου και συγκεκριµένα τα υπ’ αρίθµ 

α)45/22-9-2014, β)168/29-12-2014, γ)65/18-2-2015, δ)180/29-4-2015 έγγραφα καθώς και τις 

υπ’ αριθµό 12/2014, 33/2014 και 27/2015 αποφάσεις του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
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Κοινότητας Μάρπησσας τα οποία αφορούν τις καταπατήσεις και τις φθορές που έχουν 

προκληθεί στον δηµοτικό χώρο στάθµευσης από την «KAVALLARIS RESORT AE». 

Το Τµήµα Εσόδων ∆ηµοτικής Περιουσίας και Ταµείου της ∆/νσης Οικονοµικών Υπηρεσιών 

του ∆ήµου Πάρου στο υπ’ αριθµό 86/15-6-2015 υπηρεσιακό του σηµείωµα αναφέρει τα εξής: 

«Σχετικά: 1. Η υπ’ αρ. 300/2014 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε θέµα:                       

Καθορισµός & επιβολή τελών για το οικ. έτος 2015 

                    2. Η από τις 19-11-2014 γνωµοδότηση του Νοµικού Συµβούλου του                

∆ήµου Πάρου  

                  3. H υπ’αρ. 256/2014 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε θέµα:                

Προσωρινή διέλευση από το δηµοτικό χώρο στάθµευσης Πίσω Λιβάδι προκειµένου να 

εκτελεστούν οικοδοµικές εργασίες στην φερόµενη οροφή ιδιοκτησίας «Kavallari Resort S.A.» 

                  4. Η υπ’ αρ. 33/2014 απόφαση της ∆ηµοτικής Κοινότητας Μάρπησσας 

                  5. Το υπ’ αρ. 22/2015 Υπηρεσιακό Σηµείωµα της ∆/νσης Τεχνικών               

Υπηρεσιών ∆ήµου Πάρου 

                  6. Το υπ’ αρ. 102/2015 Υπηρεσιακό Σηµείωµα της ∆/νσης Τεχνικών                

Υπηρεσιών ∆ήµου Πάρου. 

Σύµφωνα µε τα στοιχεία όπως αυτά αναφέρονται στα ανωτέρω σχετικά έγγραφα η εταιρεία 

«Kavallari Resort S.A.» έχει προβεί σε αυθαίρετη κατάληψη στον δηµοτικό χώρο στάθµευσης 

«Π. Λιβάδι» όπως κατωτέρω: 

- από 15/12/2014 έως 28/02/2015  87,00τ.µ. 

- από 15/12/2014 έως 12/06/2015  38,00τ.µ. 

συνολικά δηλαδή 125,00τ.µ.  

Η τιµή παραχώρησης κοινόχρηστου χώρου στην περιοχή Πίσω Λιβάδι της ∆ηµοτικής 

Κοινότητας Μάρπησσας έχει ορισθεί µε την υπ’ αρ. 300/2014 απόφαση ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου σε 23,00ευρώ/τ.µ. ετησίως για την ανάπτυξη τραπεζοκαθισµάτων, σε 

24,00ευρώ/τ.µ. ετησίως για την τοποθέτηση εµπορευµάτων σε εµπορικά καταστήµατα και 

13,50ευρώ/τ.µ. µηνιαίως για εκτέλεση οικοδοµικών εργασιών. Οπότε το πρόστιµο σύµφωνα µε 

την σχετική γνωµοδότηση του Νοµικού Συµβούλου ορίζεται ως εξής: 

1) Με 23,00ευρώ/τ.µ. ετησίως 

125,00 Χ 23,00 Χ 2 = 5.750,00 ευρώ 

2) Με 24,00 ευρώ/τ.µ. ετησίως  

125,00 Χ 24,00 Χ 2 = 6.000,00 ευρώ 

3) Με 13,50ευρώ/τ.µ. µηνιαίως  

87,00 Χ 13,50 Χ 2 Χ 3 (µήνες) = 7.047,00 ευρώ 

38,00 Χ 13,50 Χ 2 Χ 7(µήνες) = 7.182,00 ευρώ, 

Σύνολο 14.229,00 ευρώ 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην κ. Τζανετάκη – Ισιγώνη Όλγα Μαρία τοπική 

σύµβουλος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Μάρπησσας η οποία είπε: Υπάρχει δική µου καταγγελία 

για αυθαίρετη κατάληψη µε οικοδοµικά υλικά τον Φεβρουάριο και υπάρχει και η από 

26/11/2014 έκθεση αυτοψίας της επιτροπής κ/χ όπου αναφέρει αυθαίρετη κατάληψη µε 

οικοδοµικά υλικά εµβαδού 40 τ.µ. και αυτό το πρόστιµο η ∆/νση Οικονοµικών Υπηρεσιών δεν 

το έχει υπολογίσει. Επίσης από τις 28/2/2015 που είχε λήξη η άδεια που είχαµε δώσει στον κ. 

Καβαλάρη, ο ∆ήµος Πάρου δεν πήρε κανένα µέτρο και τα πρόστιµα άργησαν να έρθουν. ∆εν 

έχετε δώσει εντολή για το κλείσιµο των εισόδων αλλά ούτε και για την επισκευή των ζηµιών 

στο οδόστρωµα. Σε αυτό το σηµείο ο Πρόεδρος απάντησε ότι η ∆/νση Τεχνικών Υπηρεσιών µε 

έγγραφο της είπε ότι η αποκατάσταση των ζηµιών θα γίνει αφού ολοκληρωθούν οι εργασίες 

διότι µπορεί να προκληθούν και άλλες ζηµιές. Η κ. Ισιγώνη απάντησε ότι η Τεχνική Υπηρεσία 

δεν µπορεί να προβλέψει την απόφαση του ∆Σ αν δοθεί άδεια συνέχισης των εργασιών και δεν 

µπορεί να το λέει αυτό. 

Ο κ. Πατέλης είπε ότι αυτό που είπε η κ. Τζανετάκη είναι πολύ σωστό για το πώς η Τεχνική 

Υπηρεσία προκαταλαµβάνει την απόφαση του ∆Σ. Επίσης σχετικά µε το έγγραφο της ∆/νσης 

Οικονοµικών Υπηρεσιών αναφέρονται τρεις περιπτώσεις προστίµων που κατά την γνώµη µου 
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δεν είναι σωστό διότι η Εταιρεία Καβαλάρη εµπίπτει στην τρίτη κατηγορία άρα οι άλλες δύο 

δεν θα έπρεπε να υπάρχουν.    

Ο κ Πούλιος συµφώνησε µε τον κ. Πατέλη ως προς το έγγραφο της ∆/νσης Οικον. Υπηρεσιών 

και συµπλήρωσε ότι η Τεχνική Υπηρεσία θα πρέπει να προσέχει το τι λέει όταν αναφέρετε σε 

αιρετούς όπως είναι στη συγκεκριµένη περίπτωση η Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Μάρπησσας. 

Ο κ. Βλαχογιάννης είπε ότι λάβαµε µια απόφαση ∆Σ και θα έπρεπε να την τηρήσουµε. ∆εν 

µπορεί η άδεια να έχει λήξη από τον Μάρτιο και µέχρι σήµερα η εταιρεία να χρησιµοποιεί και 

τις δύο εισόδους για να λειτουργεί και επιπλέον να µην παραλαµβάνει τα έγγραφα που της 

στέλνει ο ∆ήµος Πάρου και να τον απαξιώνει. Επίσης είµαι αντίθετος για τις τρείς προτάσεις 

της Οικονοµικής Υπηρεσίας και θα έπρεπε βάσει νόµου να υπάρχει µία. 

Ο κ. Γκόκας είπε: Επειδή βλέπω ότι εντοπίσατε ευθύνες στον υπηρεσιακό µηχανισµό, εγώ δεν 

βλέπω καµία ευθύνη και σας καλώ να τοποθετηθείτε εκεί και να λάβετε µια πολιτική ευθύνη. 

Η Τεχνική Υπηρεσία έχει ευθύνη όταν ένα έργο γίνεται από το ∆ήµο και ούτε αστυνόµευση 

κάνει ούτε εποπτεύει ιδιωτικά έργα. Είναι λοιπόν εντελώς άδικο στη συγκεκριµένη περίπτωση 

να κατηγορούνται οι υπάλληλοι του ∆ήµου Πάρου διότι δεν έχουν καµία ευθύνη και θα πρέπει 

να τους απαλλάξετε.      

Ο κ. Αντιδήµαρχος απάντησε στον κ. Γκόκα ότι δεν πάµε να ρίξουµε τις ευθύνες στον 

υπηρεσιακό µηχανισµό. Όταν λοιπόν η Τεχνική Υπηρεσία γνωµοδοτεί για µια αδειοδότηση σε 

κάποιον που θέλει να κάνει οικοδοµή και φεύγει αυτή η γνωµοδότηση και πηγαίνει στην 

Οικονοµική Υπηρεσία και από την Ο.Υ. βγαίνει το πρόστιµο τότε εµπλέκονται δύο υπηρεσίες 

ενεργά.  

Ο κ. Τριπολιτσιώτης είπε: κάθοµαι τόση ώρα εδώ και απορώ γιατί κάθοµαι σε αυτή την θέση. 

Καθόµαστε σε αυτές τις θέσεις και δεν κάνουµε έργο. Εγώ λοιπόν ερωτώ. Ο κ. Καβαλάρης 

είναι ο µοναδικός που θα πρέπει να πληρώσει πρόστιµο στην Πάρο που έχει καταπατήσει 

δηµοτική περιουσία; Εγώ νοµίζω πως όχι διότι είµαι µέσα στις οικοδοµές και δεν είναι ο 

µοναδικός που θα πρέπει να πληρώσει. ∆εν θέλω να υπερασπίσω τον κ. Καβαλάρη, αλλά όταν 

έρχεται ένας ξένος επενδυτής και επενδύει κάποια χρήµατα στον τόπο µας εµείς πρέπει να το 

σεβαστούµε.  

Ο κ. Πατέλης κατά την τοποθέτηση του είπε: Συγνώµη για αυτό που θα πω πρώτα, αλλά θα το 

πω. Κάποιοι εδώ µέσα φαίνεται ότι δεν αντιλαµβανόµαστε ούτε τον ρόλο µας ούτε το τι 

συµβαίνει γύρω µας. Η περίπτωση του κ. Καβαλάρη αφορά την τρίτη κατηγορία προστίµου 

της υπηρεσίας άρα τα δύο πρώτα είναι περιττά. Μπορεί να µην έχουµε εκτελεστική εξουσία 

σαν ∆/Σ αλλά θα πρέπει να σκεφτόµαστε ότι η ∆ηµοτική Αρχή είναι η ανώτατη αρχή του 

τόπου. ∆εν µπορεί να συµβαίνουν πράγµατα στον τόπο που είναι ανώτατη αρχή και να µην 

έχει την ηθική ευθύνη. Και αν λοιπόν δεν είµαστε αστυνοµικό όργανο ή αν δεν είµαστε 

εκτελεστικό όργανο σαν δηµοτική αρχή, υπάρχουν άλλοι τρόποι να δράσει η δηµοτική αρχή. 

πχ να δώσει εντολή στην Νοµική Υπηρεσία να κινήσει διαδικασία ασφαλιστικών µέτρων κτλ. 

Κατόπιν ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον κ. Πουλίδη Πέτρο ο οποίος είναι ο επιβλέπων του 

έργου της εταιρείας “KAVALLARI RESORT ΑΕ”, ο οποίος είπε: Εγώ σαν επιβλέπων ξέρω το 

έργο από την αρχή που ξεκίνησε πέρυσι τον Σεπτέµβριο. Οι ανάγκες του έργου είναι πολύ 

µεγάλες και αυτός ήταν ο λόγος που µας οδήγησαν πρώτον στη διάνοιξη των διόδων για να 

περνάµε µέσα. Αυτό το λέω για κάποιους οι οποίοι βλέπουν ότι καταστρέφουµε τον τοίχο του 

κ/χ η οτιδήποτε άλλο. ∆εν υπήρχε άλλος τρόπος διόδου υλικών και µαστόρων. Έπρεπε να 

έχουµε δύο εισόδους για να περνάµε µέσα. Το δεύτερο είναι ότι οι ανάγκες του έργου µας 

ανάγκασαν να αφήσουµε το εργοταξιακό γραφείο στων χώρο έξω για κάποιο διάστηµα διότι 

ήταν πολύ δύσκολο να µπει µέσα επειδή δεν είχαµε διαµορφώσει ακόµα τον χώρο εσωτερικά. 

Σωστά τοποθετείτε το πρόστιµο και δεν υπάρχει αµφιβολία σε αυτό. Επίσης ήµασταν πάρα 

πολύ προσεκτικοί σε όλη την διάρκεια του έργου και όταν τελειώσαµε την διαµόρφωση το 

µεταφέραµε εσωτερικά. Όσον αφορά τα υλικά και τα τούβλα που είπατε πριν, ήµουν εκεί. 

Συγκεκριµένα τα τούβλα ήρθαν Σάββατο µεσηµέρι και παρέµειναν µέχρι την ∆ευτέρα το πρωί. 

∆εν ήταν δυνατό την Κυριακή να πάρουµε τόσες παλέτες τούβλα και να τις µεταφέρουµε 

µέσα. Τη ∆ευτέρα το πρωί επί µία ολόκληρη µέρα µεταφέραµε όλες τις παλέτες από τον κ/χ 
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µέσα. Θέλω να καταλήξω ότι προσπαθούµε να είµαστε όσο µπορούµε πιο προσεκτικοί διότι το 

έργο είναι πολύ µεγάλο. Σωστά επιβάλατε το πρόστιµο και δεν έχω καµία αντίρρηση. Εγώ 

συνέστησα στον εργολάβο από την στιγµή που ήρθε, όλα τα πράγµατα να τα πάει µέσα. Οι 

δυσκολίες όµως του έργου τον εµπόδισαν. Εγώ έκανα µια συζήτηση µε τον εργολάβο και του 

ανέφερα ότι είχε µπει πρόστιµο και αναλαµβάνει την πληρωµή του. Έχετε όµως άδικο όσον 

αφορά τα υλικά. Επιβάλετε κάποιο πρόστιµο το οποίο θα είναι αντιµετωπίσιµο και θα είναι 

λογικό κατά την γνώµη σας για έναν επενδυτή που επενδύει τόσα πολλά εκατοµµύρια σε αυτή 

την δύσκολη στιγµή στο νησί.   

Ο κ. ∆ήµαρχος είπε: το θέµα δεν είναι των επενδυτών που είναι καλοδεχούµενοι στο νησί µας, 

αλλά το θέµα είναι άλλο, ότι στην προκειµένη περίπτωση χρησιµοποιήθηκε ένας δηµοτικός 

χώρος που σηµαίνει κοινόχρηστος χώρος άνευ αδείας. Το δεύτερο είναι ότι ανοίχτηκαν δύο 

οδοί χωρίς άδεια και θα µπορούσε κάλλιστα να είχε σταµατήσει αυτή η διαδικασία όταν είχε 

προηγηθεί αίτηµα από την εταιρεία για την χρησιµοποίηση του χώρου για το συγκεκριµένο 

έργο. Τότε πιστεύω δεν θα υπήρχε καµία αντίδραση ώστε να µπουν κάποιες προδιαγραφές από 

την Τεχνική Υπηρεσία και να γίνει όπως πρέπει. Οποιοσδήποτε επενδυτής έρχεται στο νησί 

µας πρέπει να σεβόµαστε εµείς εκείνον και εκείνος να σέβεται εµάς. Θα πρέπει λοιπόν να 

γνωρίζουν όλοι ότι όσοι καταπατούν δηµοτικό χώρο θα έχουν τις συνέπειες του νόµου. Αυτός 

ο τοίχος φτιάχτηκε µε πολύ κόπο και αυτός ο τοίχος σε µια νύχτα έγινε διάδροµος. Εµείς 

έχουµε σοβαρή υποχρέωση και δέσµευση προς τον κόσµο να τηρήσουµε το θέλω αυτού του 

ανθρώπου που µας το έκανε δωρεά και θα είµαστε υπόλογοι στην επόµενη γενιά διότι αυτό το 

κοµµάτι είναι το βάλσαµο της περιοχής και το οποίο δεν φτάνει για χώρο στάθµευσης στο Π. 

Λιβάδι. Όλοι λοιπόν φοβούνται ότι αν λείψει αυτός ο χώρος ή χρησιµοποιηθεί σαν παρκινγκ 

της επιχείρησης θα υπάρξει σοβαρό πρόβληµα. Αυτό λοιπόν που θα πρέπει να διαφυλάξουµε 

είναι την νοµιµότητα, τον σεβασµό ανάµεσα στην επιχείρηση και τον ∆ήµο και να πούµε ένα 

ευχαριστώ στον συγχωρεµένο τον Φραντζή για τις δωρεές που µας έκανε.     

Ο κ. Πούλιος προτείνει να του επιβληθεί πρόστιµο µόνο για τις παράνοµες διόδους και τον 

οικίσκο και όχι για τα υλικά που κατέβασε.  

Ο κ. Άγουρος πρότεινε να του επιβληθεί το πρόστιµο από τις 10/3/2015 µέχρι τις 12/6/2015 

διότι µέχρι στις 10/3/2015 του είχε παραχωρηθεί άδεια από το ∆Σ ως καταληκτική ηµεροµηνία 

αποπεράτωσης των εργασιών. 

Ο κ. Αντιδήµαρχος είπε ότι στην πρόταση της Οικονοµικής Υπηρεσίας δεν περιλαµβάνετε το 

πρόστιµο για τα υλικά τα οποία είναι 1,000,00 € επιπλέον λόγω ελλιπών στοιχείων. 

Ο κ. Πρόεδρος έθεσε στο σώµα τις δύο προτάσεις προς ψήφιση. Η πρώτη πρόταση αναφέρεται 

στο τρίτο σκέλος του εγγράφου της ∆/νσης Οικονοµικών Υπηρεσιών και αφορά πρόστιµο που 

ανέρχεται στο συνολικό ποσό των 14.229,00 € και η δεύτερη πρόταση είναι του κ. Άγουρου 

που προτείνει να του επιβληθεί το πρόστιµο από τις 10/3/2015 µέχρι τις 12/6/2015.  

Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο 

 αφού έλαβε υπόψη του την παραπάνω εισήγηση, τις διατάξεις των άρθρων 65, 67, 69 και 94 

του Ν.3852/2010, καθώς και τα στοιχεία του σχετικού φακέλου, 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία, 

Την επιβολή προστίµου στην εταιρεία «KAVALLARIS RESORT A.E.» για αυθαίρετη 

κατάληψη δηµοτικού χώρου συνολικού εµβαδού 125τ.µ. από τις 15/12/2014 µέχρι τις 

12/6/2015 που ανέρχεται στο συνολικό ποσό των 14.229,00€. 

Στην πρόταση µειοψήφησαν οι κ.κ. Ραγκούσης Γεώργιος, Άγουρος Άγγελος και 

Τριπολιτσιώτης Γεώργιος οι οποίοι ψήφησαν την πρόταση του κ. Άγουρου.  

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθµό 196/2015. 

Ύστερα  από την εξάντληση των θεµάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο ∆ήµαρχος Ο Πρόεδρος Τα µέλη 

(Τ.Υ.) (Τ.Υ) (Τ.Υ.) 

Μάρκος Ι. Κωβαίος Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος 1. Άγουρος Άγγελος 

  2. Βλαχογιάννης Χρήστος 

  3. Γκόκας Αλέξιος   



                                                                                                     

 6 

  4. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 

  5. Λεοντής Μικές  

  6. Λουκής Γεώργιος του ∆ηµ.         

  7. Λουκής Γεώργιος του Κων.  

  8. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 

  9. Μαλινδρέτος Χαράλαµπος 

  10. Μαρινόπουλος Αθανάσιος 

  11. Πατέλης Άγγελος 

  12. Πούλιος Γεώργιος 

  13. Ραγκούσης Γεώργιος 

  14. Ρούσσος Βατίστας       

  15. Σαρρής Νικόλαος 

  16. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 

  17. Χριστόφορος Χρήστος 

και  

Τριβυζά Εργίνα Αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Μάρπησσας. 

 

Για την ακρίβεια 

 

 

 

                    

                                     

 

                                     

            

Ο ∆ήµαρχος  

 

 

 

Ο Πρόεδρος 

Μάρκος Ι. Κωβαίος  Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος 

 


